



地址: 陕西省西安市雁塔区雁展路1111号莱安中心T5号楼F层 电话/Tel: 029-89835008 网站/Web: www.highkinglawfirm.com.cn Head Office: F Floor, Tower T5, Lai'an Center, No. 1111, Yanzhan Road, Yanta District, Xi'an City, Shaanxi Province



姓名:雷霆

职位: 高级合伙人

邮箱: highkingxian@highking.com.cn

电话: 029-89835008

教育背景

西北政法大学法学学士,西北大学法学硕士。

专业经历

雷霆律师现任北京市海勤(西安)律师事务所担任风控部 负责人、合伙人。其曾在法院从事审判工作十余年,积累 了丰富的审判工作经验。

执行领域及专长

雷霆律师参与建设司法公开各大平台,主要对裁判文书公开网升级改造提供基础方案,提升上传、查询便利,并参与组织相关座谈会和新闻发布会;参与干预案件记录系统的调研和建设;起草最高法院相关制度和领导讲话;组织全国法院优秀裁判文书评选工作,并编撰成书公开出版发行;调研全国法院案件评查基本情况,定期形成评查报告。

2019年7月开始,在律师事务所担任业务顾问,主要参与公司股权、合同审查与纠纷处理等金融投资类案件合同谈判和诉讼执行业务。

工作语言

中文 英文

Name: Ting Lei

Position: Senior Partner

Mailbox: highkingxian@highking.com.cn

Phone: 029-89835008

Education

Bachelor of Law, Northwest University of Political Science and Law. Master of Laws, Northwest University.

Professional Experience

Mr. Lei is currently the head and partner of the Risk Control Department of Beijing Highking (Xi 'an) Law Firm. He was engaged in trial work in the court for more than ten years and has rich experience in trial work.

Practice Areas

Mr. Lei participated in the construction of major platforms for judicial openness, mainly providing basic plans for the upgrading of the open website of judgment documents, improving the convenience of uploading and querying, and participating in the organization of relevant symposia and press conferences. He also participated in the investigation and construction of the intervention case record system, drafted the relevant systems and speeches of the Supreme Court, organized the selection of outstanding judgment documents of the national courts, and compiled a book for public publication. He also participated in the investigation of the basic situation of the national court case evaluation, and regularly formed evaluation reports.

Since July 2019, he has worked as a business consultant in a law firm, mainly involved in contract negotiation and litigation execution of financial investment cases such as company equity, contract review and dispute settlement.

Language Skills

Mandarin and English